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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az oka annak, hogy ilyen ütemben emelkedik a 
Covid-ápoltak száma?" 

 
Tisztelt Miniszter Úr!

 

A koronavirus.gov.hu  kormányzati  tájékoztató  oldal  elmúlt  7  napi  adatai  alapján  gyorsabban,
nagyobb  ütemben  nőtt  a  koronavírusos,  kórházban  kezelt  betegek  és  a  lélegeztetőgépen  lévők
száma, mint az új koronavírusos esetek száma, holott ennek a tavalyi ugyanezen időszaki trendek
alapján  is  éppen  fordítva  kellett  volna  történnie.  Tavaly  egyébként  ugyanebben  az  időszakban
hozzávetőleg kétszer annyi új fertőzöttre jutott ugyanannyi kórházban kezelt személy.

 

Ön szerint mi lehet az oka annak, hogy ilyen ütemű a kórházi betegek számának az emelkedése az
új esetek számához viszonyítva?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

 

2021. szeptember 14.
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Dr. Hadházy Ákos
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